



Flair Airlines Announces Fall and Winter Schedule, including New International Nonstop between Toronto and Guadalajara

- Flair publishes its fall and winter route schedule, offering Canadians the most affordable airfares in Canada, to Canada & from Canada.
- Flair expands its Guadalajara reach, adding nonstop from Toronto to Guadalajara beginning in September.
- As Canada's sole ULCC, Flair continues to disrupt the aviation landscape, making affordable and reliable air travel a reality for all Canadians.

VANCOUVER, B.C., April 13, 2024 - Flair Airlines, Canada's leading low-fare airline, announces its seasonal winter route schedule, offering Canadians fair and affordable airfare options during the colder months. Alongside the winter schedule, Flair introduces a brand-new Toronto to Guadalajara nonstop route, further expanding its international network and accessibility to exciting new destinations.

As Canada's sole ULCC (ultra-low cost carrier), Flair plays a critical role in providing accessible air travel options, ensuring choice and affordability remains for Canadian travelers. By disrupting the Canadian aviation landscape, Flair is democratizing air travel, empowering Canadians to explore more of their own backyard and beyond. Flair's core mission remains steadfast - to make affordable air travel possible in Canada, to Canada and from Canada.

With an expanding network, Flair introduces the new Toronto to Guadalajara nonstop route starting in September and on-sale now at flyflair.com.

Last year, Flair announced its first nonstop from Vancouver to Guadalajara which was met with overwhelming success. This exciting addition from Toronto opens a gateway to Mexico's vibrant cultural hub. Whether it's for visiting friends and family, leisure or business, this new route reflects Flair's commitment to connecting Canadians to diverse destinations at unbeatable prices.

"We enthusiastically embrace Flair Airline's visionary initiative to forge stronger connections between these great Canadian cities and the enchanting Guadalajara, Mexico. I celebrate the launch of these new routes and I am confident in their imminent success", said Gustavo Staufert, CEO of the Guadalajara CVB. "As Guadalajara undergoes a dynamic expansion, so does its airport, which has undergone significant enhancements in both facilities and capacity to accommodate the burgeoning influx of passengers. To our friends from Vancouver and Toronto, we extend a heartfelt invitation to embark on a



journey of discovery and wonder in a city that serves as a beacon of Mexican culture, seamlessly blending tradition with innovation", he continued.

"At Grupo Aeroportuario del Pacífico, we aim to increase our international air connectivity. Our alliance with Flair and this route announcement connecting Guadalajara with Toronto, one of Canada's most important cities, reflects our commitment to expansion in the Canadian market. We are prepared for the growth that this represents, having invested in the necessary airport infrastructure to provide the best travel experience to international passengers." said Martín Zazueta Chávez, Director of the Guadalajara International Airport.

In addition to the introduction of the Toronto to Guadalajara route, Flair's fall and winter schedule reflects the needs of Canadian consumers and their desire to travel to warmer destinations during the winter and access to the lowest fares for domestic routes. Flair plans on announcing additional domestic, transcontinental, and international routes over the coming weeks.

"With our winter flight schedule, we're proud to reaffirm our commitment to serving Canadians with convenience and accessibility. Adding a new nonstop route from Toronto to Guadalajara underscores our dedication to connecting communities and expanding access across North America. This expansion reflects our ongoing investment in meeting the evolving travel needs of our passengers, and we're excited to continue enhancing our network to better serve our valued customers. We will also announce additional routes and schedules in the coming weeks" said Garth Lund, Chief Commercial Officer.

Seasonal Routes: 2024 Winter - 2025 Spring Schedule*

Route	Frequency	Start Date	Starting Fare
Kelowna (YLW) - Calgary (YYC)	4 x weekly	December 17, 2024	\$54
Edmonton (YEG) - Cancun (CUN)	3 x weekly	December 17, 2024	\$157
Ottawa (YOW) - Cancun (CUN)	2 x weekly	December 17, 2024	\$124
Montreal (YUL) - Cancun (CUN)	7 x weekly	October 26, 2024	\$167
Vancouver (YVR) - Cancun (CUN)	7 x weekly	October 28, 2024	\$177
Winnipeg (YWG) - Cancun (CUN)	2 x weekly	December 18, 2024	\$129



London (YXU) - Cancun (CUN)	2 x weekly	December 16, 2024	\$124
Calgary (YYC)- Cancun (CUN)	3 x weekly	December 16, 2024	\$157
Kitchener/Waterloo (YKF) - Fort Lauderdale (FLL)	3 x weekly	December 29, 2024	\$34
Montreal (YUL) - Fort Lauderdale (FLL)	7 x weekly	October 8, 2024	\$50
Edmonton (YEG) - Las Vegas (LAS)	4 x weekly	September 17, 2024	\$50
Vancouver (YVR) - Las Vegas (LAS)	7 x weekly	October 27, 2024	\$40
Calgary (YYC) - Las Vegas (LAS)	4 x weekly	September 13, 2024	\$39
Edmonton YEG) - Phoenix (PHX)	3 x weekly	January 9, 2025	\$55
Vancouver (YVR) - Phoenix (PHX)	3 x weekly	February 16, 2025	\$51
Calgary (YYC) - Phoenix (PHX)	3 x weekly	October 29, 2024	\$36
Edmonton (YEG) - Puerto Vallarta (PVR)	4 x weekly	October 27, 2024	\$135
Kitchener/Waterloo (YKF) - Puerto Vallarta (PVR)	1 x weekly	November 2, 2024	\$129
Calgary (YYC) - Puerto Vallarta (PVR)	4 x weekly	October 8, 2024	\$129
Vancouver (YVR) - Los Cabos (SJD)	2 x weekly	February 15, 2025	\$146
Vancouver (YVR) - Kelowna (YLW)	7 x weekly	October 28, 2024	\$24
Toronto (YYZ) - Guadalajara (GDL)	3 x weekly	September 13, 2024	\$109

*Additional routes and schedules forthcoming; dates, frequencies and fares subject to change. Does not include year-round routes, for Flair’s full schedule and routes visit FlyFlair.com.

Year Round Schedule*

Route	Frequency	Starting Fare
-------	-----------	---------------



Kitchener/Waterloo (YKF) - Cancun (CUN)	3 x weekly	\$149
Toronto (YYZ) - Cancun (CUN)	11 x weekly	\$169
Toronto (YYZ) - Fort Lauderdale (FLL)	14 x weekly	\$99
Vancouver (YVR) - Guadalajara (GDL)	3 x weekly	\$139
Toronto (YYZ) - Kingston (KIN)	7 x weekly	\$189
Vancouver (YVR) - Los Angeles (LAX)	7 x weekly	\$89
Toronto (YYZ) - Punta Cana (PUJ)	4 x weekly	\$189
Vancouver (YVR) - Puerto Vallarta (PVR)	8 x weekly	\$159
Toronto (YYZ) - Puerto Vallarta (PVR)	4 x weekly	\$159
Vancouver (YVR) - San Francisco (SFO)	3 x weekly	\$94
Edmonton (YEG) - Kelowna (YLW)	5 x weekly	\$54
Edmonton (YEG) - Vancouver (YVR)	16 x weekly	\$34
Edmonton (YEG) - Abbotsford (YXX)	11 x weekly	\$29
Edmonton (YEG) - Toronto (YYZ)	7 x weekly	\$69
Halifax (YHZ) - Kitchener/Waterloo (YKF)	3 x weekly	\$49
Halifax (YHZ) - Toronto (YYZ)	7 x weekly	\$49
Kitchener/Waterloo (YKF) - Vancouver (YVR)	4 x weekly	\$59
Kitchener/Waterloo (YKF) - Calgary (YYC)	4 x weekly	\$39
Vancouver (YVR) - Winnipeg (YWG)	3 x weekly	\$49
Vancouver (YVR) - Calgary (YYC)	16 x weekly	\$44
Vancouver (YVR) - Toronto (YYZ)	10 x weekly	\$84
Winnipeg (YWG) - Toronto (YYZ)	7 x weekly	\$59



Saskatoon (YXE) - Toronto (YYZ)	3 x weekly	\$54
Abbotsford (YXX) - Calgary (YYC)	11 x weekly	\$44
Abbotsford (YXX) - Toronto (YYZ)	7 x weekly	\$59
Calgary (YYC) - Toronto (YYZ)	7 x weekly	\$49
Vancouver (YVR) - Saskatoon (YXE)	2 x weekly	\$39

*Dates, frequencies and fares subject to change. For Flair's full schedule and routes visit FlyFlair.com.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's most trusted low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects Canadians to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., Mexico, the Dominican Republic, and Jamaica. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media Contacts

Members of the media may contact media@flyflair.com for more information.

Flair Airlines Annonce son Programme de Vols Automne et d'Hiver, incluant un Nouveau Vol International Direct entre Toronto et Guadalajara

- Flair publie son programme de vols automne et d'hiver, offrant aux Canadiens les tarifs aériens les plus abordables au Canada, vers le Canada et depuis le Canada.
- Flair étend sa présence à Guadalajara, ajoutant un vol direct de Toronto à Guadalajara à partir de septembre.
- En tant que seule ULCC du Canada, Flair continue de perturber le paysage de l'aviation, rendant les voyages aériens abordables et fiables une réalité pour les Canadiens.



VANCOUVER, B.C., 13 avril 2024 - Flair Airlines, la principale compagnie aérienne à bas prix du Canada, annonce son programme de vols d'hiver, offrant aux Canadiens des tarifs aériens raisonnables et abordables pendant les mois les plus froids. En parallèle de l'horaire d'hiver, Flair introduit une toute nouvelle liaison sans escale entre Toronto et Guadalajara, élargissant ainsi davantage son réseau international et l'accessibilité à de nouvelles destinations excitantes.

En tant que seule ULCC (transporteur à ultra bas coût) du Canada, Flair joue un rôle crucial en offrant des options de voyages aériens accessibles, garantissant que le choix et l'abordabilité restent des priorités pour les voyageurs Canadiens. En perturbant le paysage de l'aviation Canadienne, Flair démocratise les voyages aériens, permettant aux Canadiens d'explorer davantage leur propre pays et au-delà. La mission principale de Flair reste immuable : rendre les voyages aériens abordables possibles au Canada, vers le Canada et depuis le Canada. Avec un réseau en expansion, Flair introduit la nouvelle liaison sans escale entre Toronto et Guadalajara à partir de Septembre et en vente maintenant sur flyflair.com.

L'année dernière, Flair a annoncé son premier vol sans escale entre Vancouver et Guadalajara, qui a rencontré un succès écrasant. Cette liaison supplémentaire excitante depuis Toronto ouvre une porte d'entrée vers le dynamique centre culturel du Mexique. Que ce soit pour rendre visite à des amis et à de la famille, pour les loisirs ou pour les affaires, cette nouvelle liaison reflète l'engagement de Flair à connecter les Canadiens avec des destinations diverses à des prix imbattables.

"Nous accueillons avec enthousiasme l'initiative visionnaire de Flair Airlines de renforcer les liens entre ces grandes villes canadiennes et l'enchantante Guadalajara, au Mexique. Je célèbre le lancement de ces nouvelles liaisons et je suis confiant dans leur succès imminent", a déclaré Gustavo Staufert, PDG du CVB de Guadalajara. "Alors que Guadalajara connaît une expansion dynamique, son aéroport connaît également un développement significatif tant au niveau des installations que de la capacité pour accueillir l'afflux croissant de passagers. À nos amis de Vancouver et de Toronto, nous adressons une invitation chaleureuse à entreprendre un voyage de découverte et d'émerveillement dans une ville qui sert de phare à la culture Mexicaine, mêlant tradition et innovation de manière transparente", a-t-il poursuivi.

"Chez Grupo Aeroportuario del Pacífico, nous visons à augmenter notre connectivité aérienne internationale. Notre alliance avec Flair et cette annonce de route reliant Guadalajara à Toronto, l'une des villes les plus importantes du Canada, reflète notre engagement à l'expansion sur le marché Canadien. Nous sommes prêts pour la croissance que cela représente, ayant investi dans l'infrastructure

aéroportuaire nécessaire pour offrir la meilleure expérience de voyage aux passagers internationaux", a déclaré Martín Zazueta Chávez, directeur de l'aéroport international de Guadalajara.

En plus de l'introduction de la liaison Toronto-Guadalajara, l'horaire d'automne et d'hiver de Flair reflète les besoins des consommateurs Canadiens et leur désir de voyager vers des destinations plus chaudes pendant l'hiver et d'accéder aux tarifs les plus bas pour les routes domestiques. Flair prévoit d'annoncer des routes domestiques, transcontinentales et internationales supplémentaires au cours des prochaines semaines.

"Avec notre plan de vols hivernal, nous sommes fiers de réaffirmer notre engagement à servir les Canadiens avec commodité et accessibilité. L'ajout d'une nouvelle liaison sans escale entre Toronto et Guadalajara souligne notre dévouement à connecter les communautés et à élargir l'accès à travers l'Amérique du Nord. Cette expansion reflète notre investissement continu dans la satisfaction des besoins de voyage évolutifs de nos passagers, et nous sommes ravis de continuer à améliorer notre réseau pour mieux servir nos clients précieux. Nous annoncerons également des routes et des horaires supplémentaires dans les semaines à venir" a déclaré Garth Lund, directeur commercial en chef (CCO).

Horaire d'Hiver - Printemps 2024 - 2025 Saisonnière*

Route	Fréquence	Date de début	Tarif de départ
Kelowna (YLW) - Calgary (YYC)	4 x semaine	Decembre 17, 2024	\$54
Edmonton (YEG) - Cancun (CUN)	3 x semaine	Decembre 17, 2024	\$157
Ottawa (YOW) - Cancun (CUN)	2 x semaine	Decembre 17, 2024	\$124
Montreal (YUL) - Cancun (CUN)	7 x semaine	Octobre 26, 2024	\$167
Vancouver (YVR) - Cancun (CUN)	7 x semaine	Octobre 28, 2024	\$177
Winnipeg (YWG) - Cancun (CUN)	2 x semaine	Decembre 18, 2024	\$129
London (YXU) - Cancun (CUN)	2 x semaine	Decembre 16, 2024	\$124
Calgary (YYC)- Cancun (CUN)	3 x semaine	Decembre 16, 2024	\$157

Kitchener/Waterloo (YKF) - Fort Lauderdale (FLL)	3 x semaine	Decembre 29, 2024	\$34
Montreal (YUL) - Fort Lauderdale (FLL)	7 x semaine	Octobre 8, 2024	\$50
Edmonton (YEG) - Las Vegas (LAS)	4 x semaine	Septembre 17, 2024	\$50
Vancouver (YVR) - Las Vegas (LAS)	7 x semaine	Octobre 27, 2024	\$40
Calgary (YYC) - Las Vegas (LAS)	4 x semaine	Septembre 13, 2024	\$39
Edmonton YEG) - Phoenix (PHX)	3 x semaine	Janvier 9, 2025	\$55
Vancouver (YVR) - Phoenix (PHX)	3 x semaine	Février 16, 2025	\$51
Calgary (YYC) - Phoenix (PHX)	3 x semaine	Octobre 29, 2024	\$36
Edmonton (YEG) - Puerto Vallarta (PVR)	4 x semaine	Octobre 27, 2024	\$135
Kitchener/Waterloo (YKF) - Puerto Vallarta (PVR)	1 x semaine	Novembre 2, 2024	\$129
Calgary (YYC) - Puerto Vallarta (PVR)	4 x semaine	October 8, 2024	\$129
Vancouver (YVR) - Los Cabos (SID)	2 x semaine	February 15, 2025	\$146
Vancouver (YVR) - Kelowna (YLW)	7 x semaine	October 28, 2024	\$24
Toronto (YYZ) - Guadalajara (GDL)	3 x semaine	September 13, 2024	\$109

*Des routes et des horaires supplémentaires seront annoncés ultérieurement ; dates, fréquences et tarifs sujets à changement. L'horaire complet de l'hiver est disponible sur [FlyFlair.com](https://flyflair.com).

Horaire d'Hiver - Printemps 2024 - 2025*

Route	Fréquence	Tarif de départ
Kitchener/Waterloo (YKF) - Cancun (CUN)	3 x semaine	\$149
Toronto (YYZ) - Cancun (CUN)	11 x semaine	\$169
Toronto (YYZ) - Fort Lauderdale (FLL)	14 x semaine	\$99

Vancouver (YVR) - Guadalajara (GDL)	3 x semaine	\$139
Toronto (YYZ) - Kingston (KIN)	7 x semaine	\$189
Vancouver (YVR) - Los Angeles (LAX)	7 x semaine	\$89
Toronto (YYZ) - Punta Cana (PUJ)	4 x semaine	\$189
Vancouver (YVR) - Puerto Vallarta (PVR)	8 x semaine	\$159
Toronto (YYZ) - Puerto Vallarta (PVR)	4 x semaine	\$159
Vancouver (YVR) - San Francisco (SFO)	3 x semaine	\$94
Edmonton (YEG) - Kelowna (YLW)	5 x semaine	\$54
Edmonton (YEG) - Vancouver (YVR)	16 x semaine	\$34
Edmonton (YEG) - Abbotsford (YXX)	11 x semaine	\$29
Edmonton (YEG) - Toronto (YYZ)	7 x semaine	\$69
Halifax (YHZ) - Kitchener/Waterloo (YKF)	3 x semaine	\$49
Halifax (YHZ) - Toronto (YYZ)	7 x semaine	\$49
Kitchener/Waterloo (YKF) - Vancouver (YVR)	4 x semaine	\$59
Kitchener/Waterloo (YKF) - Calgary (YYC)	4 x semaine	\$39
Vancouver (YVR) - Winnipeg (YWG)	3 x semaine	\$49
Vancouver (YVR) - Calgary (YYC)	16 x semaine	\$44
Vancouver (YVR) - Toronto (YYZ)	10 x semaine	\$84
Winnipeg (YWG) - Toronto (YYZ)	7 x semaine	\$59
Saskatoon (YXE) - Toronto (YYZ)	3 x semaine	\$54
Abbotsford (YXX) - Calgary (YYC)	11 x semaine	\$44
Abbotsford (YXX) - Toronto (YYZ)	7 x semaine	\$59



Calgary (YYC) - Toronto (YYZ)	7 x semaine	\$49
Vancouver (YVR) - Saskatoon (YXE)	2 x semaine	\$39
Kitchener/Waterloo (YKF) - Cancun (CUN)	3 x semaine	\$149

*Des routes et des horaires supplémentaires seront annoncés ultérieurement ; dates, fréquences et tarifs sujets à changement.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines est la compagnie aérienne à bas prix la plus fiable du Canada et la plus respectueuse de l'environnement, avec pour mission de fournir des voyages aériens abordables qui relient les Canadiens aux personnes et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte en expansion d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 35 villes à travers le Canada, les États-Unis, le Mexique, la République Dominicaine et la Jamaïque. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Contacts Médias

Les membres des médias peuvent contacter media@flyflair.com pour plus d'informations.